
Město Šlapanice 

Zápis z jednání komise RM

Název KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK

Datum konání 12. 11. 2015

Místo konání HASIČSKÁ ZBROJNICE

Přítomní členové
B. Heinz, D. Chudoba, R. Ivičič, P. Petřík, M. Řezníček, M. Velan, 
J. Zeman

Hosté O. Krištof

Omluveni R. Peška

Program probíhající úkoly, úkoly z rady města, náměty občanů, zpětná vazba, různé

Obsah

1. Úvod, prezence, seznámení přítomných s programem schůze.
2. M. Velan odeslal podněty z minulého zásedání RM. O. Krištof zatím neschválen jako člen

komise, ostatní vzato na vědomí.
3. M. Řezníček přednesl připomínky p. Růži k návrhu radaru a k přechodu na ul. Jiříkovské. Radar

v návrhu ošetřen, zpřehlednění přechodu navrhneme (po osobním obhlédnutí stavu) RM.
Stanovisko komise bude M. Řezníček tlumočit. 

4. Pro nouzové případy kolapsu dopravy ve směru na Brno byla (také zásluhou členů komise) od
dnešního dne přechodně otevřená ul. Tuřanka jako jednosměrná oficiální objízdná trasa.. 

5. Po vzoru KIM budou probíraná témata vedena v přehledu práce komise, která bude formou
jednoduché tabulky zveřejněna na webu města (nad zápisy z jednání) a  postupně aktualizována. 

6. M Velan dodal za KDBP článek do ŠZ (po připomínkování členy).
7. R. Peška rozešle členům komise k připomínkování návrh pasportu dopravního značení.
8. M. Velan navrhl radikálnější způsob řešení systému parkování, ale komise jej zamítla s tím, že je

třeba vyzkoušet navržený systém s dodatkovými tabulkami, který komise navrhla. Tímto komise
připomíná radě svůj návrh.

9. Vzhledem k bezpečnosti, pořádku a péči o majetek města poukazují občané a členové komise na
chabě působící činnost úředníků – zejména OISM. 

10. Komise upozorňuje na zřejmě protiprávní zábor veřejného prostranství směrem k
Bedřichovicím, kde si „stavebníci“ budují parkoviště a sjezdy k domům apod. (např.: pč
3320/4). Všeobecně dochází ve městě k „přivlastňování“ pozemků města či veřejného
prostranství jednotlivci (např. parkovací místa).

11. Množí se stížnosti občanů na znehodnocování fasád nemovitostí močícími psy. Problém je velmi
těžko řešitelný a ve staré husté řadové zástavbě nelze použít ani tzv. psí pisoáry.

Vyhotovil: Michal Velan


